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2025?                                                                                                                                                                     
Voor je het weet zitten we in het jaar 2025 maar nu schrapen we nog 
de omzet bijeen om van dit jaar het best mogelijke te maken. Voor 
volgend jaar zitten vele leden nu om de tafel om hun budgetten voor 
te bereiden of verder uit te werken. Altijd een hele klus met enkele 
vaste gegevens maar ook grote vraagtekens. Dit geldt sterk voor de 
grotere bedrijven, maar iedereen is natuurlijk bezig met de 
toekomst. De berichten zijn wisselend, maar we hebben al ervaren 
dat de kosten enorm zijn gestegen en doorstijgen. Dat vraagt grote 
inspanningen aan de omzetkant. We zullen niet alleen de kosten 
moeten terugverdienen maar daarbij ook nog wat overhouden! En 
voor de grote beursgenoteerde bedrijven is de hoogte van de winst 
te vaak de leidende factor voor de begroting. Maar 
kortetermijnpolitiek wordt meestal afgestraft op de langere termijn. 

 

 

Verder is het van belang om verder vooruit te kijken in de 

organisatie. Onze toenemende administratieve druk, mede door 
(te)vele overheidsbemoeienis, de nodige investeringen in het 
wagenpark, de ecologische uitdagingen. En wat ook niet helpt zijn 
de vele voorbeelden van de falende overheid, de langslepende 
kinderopvangproblemen die miljarden gaan kosten, de recente 
problemen van het UWV. Ik zie weer aankomen dat ook nu enorm 
veel kosten en inspanningen nodig zijn om hieruit te komen. En let 
wel, we betalen met z'n allen de belasting om uitkeringen mogelijk 
te maken, maar ook betalen we de kosten van het falen. Dubbelop 
dus! Het blijkt dat de gemiddelde burger zelf niet meer begrijpt wat 
de overheid invoert. Maar die ingewikkelde wetten worden door de 
uitvoerende instanties vaak ook niet begrepen en/of het ontbreekt 
aan capaciteit in de uitvoering. Ja, ik wilde dit toch graag noemen 
ook omdat de regelgeving in het algemeen veel te belastend wordt. 
Stop met de uit de bocht gierende regelgeving. Stop ermee kabinet, 
tweede kamer, maak eerst de boel op orde in eigen huis zoals we 
dat zelf ook in onze bedrijven moeten doen! Deze noodkreet wordt 
ook steeds naar voren gebracht en herhaald bij onze regering door 
onze MKB-voorzitter Jacco Vonhof. We weten dat vele ondernemers 
in hart en nieren zo langzamerhand het plezier in ondernemen 
verliezen, dat komt onze toekomst niet ten goede. Ondernemen 
moet een positieve uitdaging zijn en geen uitputting. 

 

 



 

 

 

 

 

Deze maal de schijnwerper op  

Verdonk Woning- en Projectinrichting 
 

 

 

 

 

 

 

Het is alweer 100 jaar geleden dat ons lidbedrijf Verdonk Woning- 
en Projectinrichting werd opgericht. Door Pieter Verdonk. Eerst 
nog als herstoffeerder van rijtuigen en koetsen, 7 jaar later als 
woningstoffeerder. Er werd in Aarlanderveen een kleine winkel 
ingericht. Jaar in jaar uit werd uitgebreid. In 1960, zoon Piet staat 
inmiddels aan het roer, wordt de stoffeerderij langzamerhand 
opgedoekt en doet de woninginrichting zijn intrede. In 1980 is 
zoon Lex Verdonk aan de beurt om het bedrijf te leiden en wordt 
meer aandacht geschonken aan de projectinrichting, als scholen, 
gezondheidszorg en kantoren. 2003 is het jaar dat Karin Verdonk, 
echtgenote van Lex, in de zaak komt en daar al haar 
enthousiasme en energie is stopt.   
Het bedrijf groeit door en verhuist in 2022 naar Alphen aan den 
Rijn. Weg van Aarlanderveen, waar toch nog altijd de wortels 
blijven natuurlijk.  
 

Ook de opvolging van Karin en Lex staat alweer klaar. Zoon Kevin 
Verdonk en schoonzus Hester Verdonk-de With nemen geleidelijk de 
directie over. En dat samen met 3 trouwe medewerkers die al vele 
jaren (van 16 tot 31 jaar) de schouders onder het werk zetten en 
uiteraard bedreven zijn in alle aspecten van de woning- en 
projectinrichting. 
Alweer 100 jaar dus. Op 5 juli groots gevierd met een drukbezochte 
receptie in Het Oude Rechthuis in Aarlanderveen. En op 5 september 
bericht ontvangen dat het Predicaat Hofleverancier door de Koning 
aan Verdonk is verleend. Feest dus. 
Ook namens de BVP van harte gefeliciteerd. 

 

 
 

 
 

 

Algemene ledenvergadering BVP 
 
Donderdag 19 september 2024. Van 
14:30 tot 18:00 uur.  
Spreker de heer Thomas Rau 
(circulair architect). 

Thema: “Circulaire economie: geen 
keuze maar noodzaak” 
 
De Soester Duinen 
Soesterbergsestraat 188 
3768 MD Soest 
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Risico-inventarisatie en -evaluatie 
 

Volgens de Arbowet moet ieder bedrijf een schriftelijke RI&E en een daarop 
gebaseerd plan van aanpak (PvA) maken. Dus ook als je maar weinig 
werknemers in dienst hebt. De Nederlandse Arbeidsinspectie controleert of je 
een RI&E en PvA hebt en of deze volledig zijn. 

Nogmaals, ieder bedrijf is verplicht een RI&E te hebben. Veel wat kleinere 
bedrijven van de BVP hebben zo’n RI&E niet en vragen zich af hoe men daaraan 
kan komen. Vandaar dat het bestuur besloot om een bureau opdracht te geven 
een basis RI&E voor de Branchevereniging Projectinrichting op te stellen. Hiertoe 
is dit jaar een proef gedaan waarbij Leon van Doesburg (Van Doesburg 
Vloerprojecten), Dirk Dotman (D2 Projectparket) en Stijn de Wit (Floor Facility 
Services) medewerking verleenden. Deze proef is nu beëindigd.  Er is een digitale 
basis RI&E opgesteld voor de BVP-leden. Deze moet uiteraard worden 
aangepast aan het specifieke bedrijf van het BVP-lid.   

De Branchevereniging Projectinrichting faciliteert in deze. De werkzaamheden 
worden uitgevoerd door het bureau Veiligheidsconcept MCM b.v. te Woerden. 

Belangstellenden kunnen zich melden via info@bvprojectinrichting.nl. Ab leidt je 
verder. 
 

 

 

Over zzp-er in 2025 

 

Richt handhaving zzp conform SER-advies op basis 
arbeidsmarkt’ 

Als de Belastingdienst met ingang 1 januari aanstaande weer 
gaat controleren of iemand als zelfstandige werkt of als 
werknemer, moet zij dat gericht doen en conform de afspraken 
daarover in het eerdere SER MLT-advies: ‘Aan de basis van de 
arbeidsmarkt’. Dat zeggen VNO-NCW en MKB-Nederland mede 
naar aanleiding van de brief van staatssecretaris Idsinga aan de 
Tweede Kamer. De ondernemersorganisaties steunen de 
introductie van een rechtsvermoeden van werknemerschap, 
maar hebben nog altijd grote bezwaren tegen andere 
onderdelen van het wetsvoorstel Verduidelijking Beoordeling 
Arbeidsrelaties (VBAR). 

Op grond van de nieuwe wet geldt straks voor de rechter als 
uitgangspunt dat iemand met een uurtarief onder de 33 euro geen 
zelfstandige is maar er feitelijk sprake is van een 
arbeidsovereenkomst. Het is dan aan de opdrachtgever/werkgever 
om te bewijzen dat er wel degelijk sprake is van zelfstandigheid 
(omgekeerde bewijslast). De introductie van zo’n rechtsvermoeden 
van werknemerschap was een van de aanbevelingen van 
vakbonden, werkgevers en kroonleden in het SER MLT-advies uit 
2021. 

‘De meeste problemen met schijnzelfstandigheid doen zich voor 
met lager betaald werk, aan de basis van de arbeidsmarkt waar de 
onderhandelingspositie van werkenden soms erg zwak is. Het is 
dus goed en belangrijk om mensen op die manier beter te 
beschermen’, aldus de ondernemersorganisaties. 

Handhaving eenvoudiger 
Zij vinden daarom dat de handhavingsactiviteiten door de 
Belastingdienst vanaf 2025 zich met name ook op die groep moeten 
richten. ‘Dat hebben we namelijk óók in het SER MLT met elkaar 
afgesproken. Het maakt de handhaving eenvoudiger en zo kunnen 
we de meeste misstanden en schijnconstructies doelgericht 
aanpakken.’ 
Het zou bovendien veel van de onrust wegnemen die is ontstaan 
sinds de aankondiging dat het handhavingsmoratorium wordt 
opgegeven. Veel zzp’ers zijn bang om opdrachten kwijt te raken, 
opdrachtgevers zijn bang om boetes en naheffingen te krijgen 
opgelegd. De ondernemersorganisaties vinden het verder belangrijk 
dat de Belastingdienst en bedrijfstakken nauw samenwerken in de 
handhaving. De bestaande modelcontracten kunnen helpen om 
onzekerheid in de markt te beperken. 

Geen criteria verduidelijking 
VNO-NCW en MKB-Nederland blijven mordicus tegen een aantal 
criteria in het wetsvoorstel VBAR. Die zouden moeten 
‘verduidelijken’ wanneer iemand een zelfstandige of (verkapt) 
werknemer is, maar zorgen in de praktijk alleen maar voor meer 
complexiteit en meer onzekerheid. De ondernemersorganisaties 
vinden de VBAR acceptabel in de vorm van de introductie van een 
rechtsvermoeden, maar zonder dit soort criteria voor 
verduidelijking die niet zijn afgesproken met bonden, werkgevers en 
kabinet en die niet helpen. 

 

mailto:info@bvprojectinrichting.nl
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2024/09/06/opheffen-handhavingsmoratorium
https://www.rijksoverheid.nl/documenten/kamerstukken/2024/09/06/opheffen-handhavingsmoratorium
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Donderdag 19 september, algemene ledenvergadering, 14:30 uur 
De Soester Duinen te Soest. Spreker Thomas Rau (circulair architect) 

 

 

************************************************************************************************************************************ 

De volgende Nieuwsbrief wordt verwacht op woensdag 2 oktober  
Branchevereniging Projectinrichting, Adama van Scheltemaplein 45, 2624 PG Delft. E: info@bvprojectinrichting.nl 
 
 


